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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2092 Smuggelhundar

Efterfrågan på hund har ökat rekordartat senaste året, och det har under hösten 
och vintern allt oftare rapporterats om att antalet smuggelhundar ökar. 
Hundarna som smugglas till Sverige är ofta uppfödda på så kallade valpfabiker 
för att sedan transporteras under mycket dåliga förhållanden. Utöver det 
djurplågeri som hundarna utsätts för riskerar hundarna att föra in smittsamma 
sjukdomar i Sverige. 

Tullverket efterfrågar en mer effektiv hantering, och Sveriges Veterinärförbund 
efterfrågar bättre regelverk för att hantera misstänkta smuggelhundar. 

Med anledning av rapporteringen om ökad förekomst av smuggelhundar i 
Sverige önskar jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta mot hundsmugglingen?

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-08
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00


